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Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 57 

Org nr 802422-8457  

___________________________________________________________________________ 

 

Datum:  2019-04-16, kl 19.00 
 

Lokal:   Skype. 

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

Hans Bohlin, vice ordförande 

  Kent Forsén, ledamot 

Hans Örnhagen, adjungerad 

Hans Forsman, suppleant 

  Tomas Jangvik, adjungerad 

    

Möte öppnas: Birgitta Forsén (F) hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

Val av sekreterare 

för mötet:  Till sekreterare för mötet valdes Kent Forsén (F).  

 

Fastställande av dag- 

ordningen: Föreslagen dagordning godkändes. (Bilaga 1). 

 

Val av två justerings- 

män:  Hans Örnhagen (Ö) och Hans Bohlin (B) valdes att justera 

protokollet.  

Protokoll från före- 

gående möte: Protokoll från föregående möte den 23 februari (nr 56) godkändes. 

  

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer: SDHF har fått två guldsponsorer, Poseidon och Waterproof. 

 Poseidon har återkommit som guldsponsor. 
 

 Brigitte Westfeldt valde SDHF som mottagare av eventuella gåvor 

till minne av Lars-Gunnar Westfeldt. Birgitta och Kent F 

närvarade vid ”Westis” begravning och överlämnade ett              

 ”minnesdokument”. Birgitta F har framfört SDHF:s varma tack. 

 Totalt har SDHF fått 9000:-.  
 

 Utgifterna för Dykmässan var 2860:- (inköp av TV 1990:-, övriga 

utgifter 870:-).   
  

 SDHF har lovats 20 000:- av SAAB-Kockum, men då pengarna 

fortfarande inte kommit SDHF tillhanda, beslutades att Kent F  

åter ska kontakta SAAB-Kockum.   
   
 Samtidigt påminner vi igen om ”Underwater Defence Technology 

(UWC)” på Älvsjömässan 13-15/5 och meddelar att vi då kan 

 visa Dyktankhuset för SAAB-Kockum och eventuella gäster. 

 Företaget har informerats härom och skall även få inbjudan till vårt    

 evenemang i maj.  
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Pågående ärenden: Hemsidan  
Fungerar OK.   

 

Facebook 

Fungerar bra. Birgitta Björkskär (B) sköter detta i samarbete med 

ordföranden. Förslag om att Alexi adjungeras till att bistå Birgitta 

B.  
 

SMM, samarbetsavtal, m m 

SMM har ännu inte hört av sig med sina synpunkter på samarbets-

avtalet. Birgitta F kontaktar. 
 

Det av SMM sökta bygglovet för den av RAÄ godkända 

utrymningsvägen mot Spritmuseet har inte godkänts av 

Byggnadsnämnden. Varken arkitekten som gjort ritningen eller vi 

vet varför. Birgitta F kontaktar SMM igen. 
     

Birgitta F har varit i kontakt med Kungliga Djurgårdsförvaltningen 

angående vägskyltar och föreslagit dessa som lämplig ”födelse-

dagspresent” till SDHF. Inget svar.  

Vid förnyad kontakt framkom att det inte möter något hinder att 

sätta upp skyltar men att varje beställare själv står för kostnaden 

(ca 2000:-/st, vilket inkluderar uppsättning). Styrelsemedlemmar i 

Stockholm kollar vilka stolpar vi i ett första skede ska ha vägvisare 

till Dyktankhuset på. Birgitta F kontaktar tillverkaren.   

   

Container, arbete med avveckling 

Bordlades.  

 

Guideutbildning 

Utbildningen av guider kommer att fortsätta senare i år.  

En träff med samtliga guider planeras senare i år.  

Även dykarskötarutbildning planeras. 

 

ROV-projekten 
 

Bert Westenberg (W) håller kontakten med bröderna Kent och 

Peter Lögdberg angående den nyare ROV-en # 60 (Christine). 

Kabel till TV-monitor är beställd och projektet löper vidare.    
 

Vi bör även bevaka FOA-suben i Karlskrona med målet att på sikt 

införliva den i SDHF:s samlingar. 

 

Carlssondräkten 

Hans B håller kontakten med dräktverkstaden.  

 

Vision Framtiden  

Arbetet med att söka sponsorer går vidare.  
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Filmerna 

 Flera filmer som digitaliserats av AMF visades på Dykmässan i 

Göteborg. Tomas Jangvik har besökt AMF och imponerades av 

företaget.  

 

 Signallinan 
 Det är glädjande att det finns material för kommande utgåva. 

   Målet är även att få med en rapport från eventet och SDHF:s 

jubileumsfirande.   

 

Dykmässan: Dykmässan i Göteborg var mycket lyckad såväl för utställare som 

besökare och arrangören. Så lyckad att den kommer att äga rum i 

Göteborg även 2020. Antalet besökare var ca 3500. SDHF:s 

egen ”Mässgeneral” Tomas Jangvik, var mycket nöjd med den 

egna personalens insatser under mässan. 

 SDHF delade utställningsmonter med Lysekils Dykmuseum.  

 Beslutades att Birgitta F skall skicka en bok t ex ”Svenska 

dyktankar” till Tommy Jarnbrink som tack.  

    

Jubileumsboken: Jubileumsboken är tryckt och resultatet är mycket attraktivt.  

360 ex kostade totalt 37.736:-. Ska bli intressant att se om vi får 

något bidrag från Riksantikvarieämbetet (RAÄ) (har sökt 20000:-).  
 

Bilden med de 17 personer som var med och räddade 

Dyktankhuset 1979, finns med i boken. Bilden ska även sitta på 

insidan av entrédörren. Denna version av bilden är under 

produktion. Kent Forsén kontaktar tryckeriet. 

  
Årsmötet: Årsmötet löpte snabbt och smidigt. Samma upplägg föreslås 

 för nästa år. 

 

Jubileet, evenemanget   
2019: 42 personer är anmälda, endast få platser kvar.   
 

  Birgitta F har sammanställt ett förslag till arbetsfördelning 

som alla bör läsa igenom och inkomma med synpunkter på.  

   

Övriga frågor:  Arbetsmötet som planerats till den 24/2 för att röja ut bakom 

dyktanken blev tyvärr inställt.  
  

 Tomas J föreslog att man arrangerar specifika utställningar i 

Dyktankhuset som kan marknadsföras via Facebook och hemsidan. 

 Förslaget skjuts framåt.  
 

 Nya passertillstånd har beställts. 
  

 Tema för årets kulturarvsdag är ”Konst och underhållning”, 

vilket inte helt passar in på vår verksamhet, men vi har öppet som 

vanligt.   

 

Nästa styrelsemöte: Nästa styrelsemöte äger rum via Skype tisdagen den 14 maj kl 

19.00 och fokuseras på arbetsfördelning och förberedelser inför 

evenemanget.  
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Mötets avslutas: Ordförande tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 

Vid protokollet 

 
Kent Forsén 

 

Justeras      Justeras   
 

    

Hans Örnhagen                            Hans Bohlin         

      


